
Reunió entre Ara Reus i CUP 03/06/2015

Ara Reus: Jordi Cervera, Josep Ramon Pallejà, Josep Maria Pujol, Enric Bosch i Dani Rubio
CUP: David Vidal, Mariona Quadrada i Oriol Ciurana

Es du a terme una breu reflexió sobre l'última legislatura, la relació entre les dos parts, el resultat de 
les eleccions  i quin és el panorama polític proper a la ciutat.

La CUP exposa els punts que consideren imprescindibles en el cas de formar govern.

- Redacció d'un nou reglament orgànic i de participació, reformular el ROM. Hi ha punts
en comú amb Ara Reus, potenciar eines 2.0, sensibilització, fer partícip al ciutadà. Hi ha acord.

- Regenerar espais de transparència. Ficar tota la informació de l'administració que calgui en
mans de la justícia quan aquesta ho demani. Ara Reus planteja un pacte comú anticorrupció. La
CUP respon que s'ha de treballar però amb calma. Hi ha acord.

- Limitar els sous dels electes i càrrecs de confiança al 2,5 el salari mínim interprofessional
amb únic sou independentment dels consells en els que participi. Ara Reus parla de limitació i
homogeneïtzació, del que es tracta és que els regidors cobrin més equitativament i que cal
reestructurar les retribucions en funció de cada regidoria i cada responsabilitat. La CUP respon
que l'acord passa únicament per la limitació a 2'5. Hi ha punts en comú en la necessitat d'actuar
en aquest sentit però no en la forma. No hi ha acord.

- Reus ciutat educadora: Potenciar l'acció local en àmbit educatiu. Hi ha acord.

-  Dissolució  de  RELLSA:  Dissoldre  RELLSA i  traspassar  els  treballadors  a  la  regidoria
d'esport. La CUP exposa una sèries de problemàtiques que han detectat en la gestió d'aquesta
empresa municipal. Ara Reus respon que un dels punts que han treballat és que RELLSA es
dissolgués i s'inclogues a Reus Serveis Municipals tot i que no serien contraris a la regidoria
d'esports. Ara Reus comenta certes irregularitats en la contractació. Hi ha punts d'acord.

-  Regidoria  de  Salut.  Creació  i  potenciació  d'aquesta  regidoria,  eliminar  la  triple  llista
d’espera  i  els  acords  amb  altres  organismes  sanitaris.  SAGESSA gestiona  altres  CAPs  i
hospitals i és un mode de fer benefici o pagar dèficits d’un entramat sanitari que va més enllà
de  Reus,  cal  redefinir  el  model  sanitari  en  la  seva  totalitat.  Ara  Reus  expressa  la  seva
coincidència  en  aquest  punt,  cal  reformular  l'hospital.  Ara  Reus  planteja  com  es  crearan
ingressos en aquell espai i el problema de les retallades. La CUP insisteix en la titularitat i
gestió totalment pública de l'hospital.  Ara Reus comenta que el problema de la triple llista
d'espera és bàsicament un problema de gestió. Hi ha punts coincidents però per la complexitat
del tema es seguirà parlant més endavant.

-  Mapa d’inclusió  social.  S'explica  quina  idea  de  mapa té  la  CUP.  Mapa de  necessitats,
augmentar l'acció dels serveis socials, etc. Hi ha acord.

-  Ple ús dels centres culturals.  La CUP respon  que hi ha aspectes molt bàsics i fàcils de
corregir per donar ús a espais municipals infrautilitzats. Hi ha acord.

-  Reduir externalitzacions.   Re-municipalització de les empreses públiques,  neteja i aigües
per exemple. La CUP proposa fer un estudi per veure que es pot internalitzar i aplicar-ho. Ara



Reus està d'acord a fer l'estudi i dur a terme internalitzacions si són aplicables. Hi ha acord.

-  Model  econòmic.  Auditoria  del  deute.  La  CUP  ja  ha  anat  fent  aquesta  auditoria,  la
informació hi és, només cal ajuntar-la i estudiar-la. S'explica quins beneficis podria portar i
com es podria declarar il·legítim aquest deute. Hi ha acord.

- Nou POUM. Aplicar un urbanisme auto-centrat, fer un POUM al servei de la població. Hi ha
acord.

- Habitatge digne i subministraments bàsics. Revisar el parc mobiliari de la ciutat i buscar
formes per a que ningú es quedi sense subministraments bàsics a Reus. Ara Reus afegeix que
també s'ha d'anar a parlar amb els bancs. Hi ha acord.

- Mobilitat: Potenciar la bicicleta com a mitjà de transport a la ciutat i implantar un transport
públic digne. Hi ha acord.

- Derogació de l’Ordenança del Civisme. Hi ha acord

- Independència i punts AMI. Hi ha acord.

Ara Reus presenta els seus punts:

1. Redacció d'un pacte anticorrupció i col·laboració amb la justícia. No pot acceptar l'acta de
regidor cap imputat per corrupció política.

2. Derogació ordenança de civisme.

3. Destinar la venta d'actius de l'Ajuntament a la reducció de deute.

4. Revisió del ROM i crear eines de participació ciutadana 2.0.

5. Activar la Finestreta única amb els organismes corresponents i implantar les normes ISO a
l'administració local.

6. Contenció d'impostos directes (màxim aplicar l'IPC)

7. Limitació i homogeneïtzació de les retribucions dels regidors i càrrecs de confiança segons
la seva responsabilitat i el pressupost de la regidoria.

8. Modificació del POUM i iniciar mesures per a la resiliència urbana.

9.  Ampliació i  modificació del transport  urbà (connexió amb hospital).  Instal·lació de més
marquesines. Potenciar el transport d'energies alternatives (projecte Zeeus).

10. Captació de fons europeus mitjançant el Consorci de Dinamització municipal.

11.  Conciliació de l'horari laboral i familiar dels funcionaris i treballadors de l'ajuntament de
Reus (Pla d'ajust).

12. Aprofitament de l'antic hospital i del Parc de la Festa per promocionar les entitats locals i
crear més esdeveniments culturals.



13. Ampliació dels horaris dels centres cívics i dels museus.

14.  Activar la targeta EsportGran, promocionar les Olimpíades Escolars i crear subvencions
per l'esport base.

15. Crear mecanismes de suport i taules de treball conjunt per al comerç de tota la ciutat.

La CUP debatrà els punts exposats per Ara Reus en la seva assemblea. La CUP exposa com han
anat les reunions que s'han dut a terme aquests dies amb la resta de formacions polítiques i que hi
han encara molts temes oberts. Ara reus pregunta si es possible fer una reunió a 4 entre ERC, Ara
Reus, PSC i CUP. La CUP respon que ho ha de valorar en assemblea. S'estarà pendent de properes
trobades.


